
1 af 2 sider 

DAGSORDEN 
 

EMNE: Skolebestyrelsesmøde 

SKOLE / INSTITUTION: Søndersøskolen  

MØDEDATO: 03. marts 2021, kl. 17.30-19.30 

DELTAGERE: Mikkel Brunse, Helle Moss Owen, Jørgen H. Rasmussen, Lis-

beth D. Korsgaard, Maria Øxenberg, Lisbet Pedersen, Per 

Ottosen, Tina Beck Larsen 

Karin Kurtzweil, Dennis Hermansen 

Jan Møller-Iversen, Niels Andersen 

Line Bernth 8. a – Julie H. F. Nielsen 5. a 

 

FRAVÆRENDE: Med afbud: Eleverne, lisbet 

Uden afbud:  

ORDSTYRER: Lisbeth K. 

  

UDARBEJDET AF: Jan Møller-Iversen, Lisbeth Korsgaard og Maria Øxenberg 
  

Dagsorden: Referat: Bilag: 

214- 

Godkendelse af referat fra 14/01 

Referatet blev godkendt  

Orienteringspunkter:   

215- 

 Elevrådet 

Udgår pga. coronasituationen   

216- 

Førskole opstart  

Jan orienterede om anderledes opstart pga. af co-

rona. Indtrykket er generelt godt og gode tilbage-

meldinger. De tre klasser mødte ind mandag til 

onsdag. Der har selvfølgelig i højere grad været 

tale om en håndholdt opstart, men de mange re-

striktioner skal følges. 

 

217- 

Skoleskov 

Der er søgt om 25.000 kr. hos ”Plant et træ”, og vi 

har fået dem. Endvidere fik vi yderligere 8.000 kr. 

til et stort træ til den nye hovedindgang på SØ. De 

mange træer skal plantes 24/03 med elevinddra-

gelse, og Jan vil sørge for en pressemeddelelse. 

 

Drøftelsespunkter og evt. beslutning:   

218 - 

Coronasituationen og nødundervisning. 

- Hvordan møder vi bedst de æld-

ste elever, når de må komme til-

bage til skolen? 

- Kan vi forberede os på en evt. 3. 

nedlukning? 

Der er stadig nødundervisning, og eleverne er på 

forskellig vis udfordret. Alle håber på snarlig gen-

åbning. For de elever, der har de største udfordrin-

ger er flere tiltag i gang på skolen. Det drejer sig 

om ca. 15 elever. Der er lagt op til, at denne form 

for nødundervisning skal udbygges. Regeringen har 

bevilget ca. 600 mil., som vi forventer skal ud på 

skolerne, men mere konkret vides pt. ikke. På skolen 

påtænker vi, at den enkelte klasse får lidt midler til 

særlig social indsats. 

 

219- 

Anti-mobbepolitik. Revideret udgave øn-

skes godkendt. 

Flere gode input, der primært handlede om, at triv-

sel skal ”fylde” mere. Første afsnit flyttes ned efter 

”Indsats omkring ….”. Trivsels- og mobbepolitik-

ken sendes rundt efter redigering, hvorefter den pla-

ceres på hjemmesiden. 

 

X 

220- 

Regnskab 2020 

 

Der overføres 370.000 kr. fra 2020 til 2021. Beløbet 

er lidt misvisende, da der reelt er bestilt computere 

 

X 
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for godt 400.000 kr. som er forsinket og først kom-

mer i marts og dermed ikke er betalt. Med andre ord 

et mindre underskud som vi havde lagt op til i be-

styrelsen i 2020. På mødet i april vil budgettet for 

2021 blive præsenteret. 

221- 

Tildelingsmodel/tilbudsvifte – hvilken 

betydning får det for Søndersøskolen 

 

Endnu er der mange faktorer, der ikke helt er på 

plads i forhold til at gennemskue de økonomiske 

konsekvenser for Søndersøskolen. Men et forsigtigt 

gæt er, at vi reelt får 1.8 mil. kr. mere. Hertil kom-

mer inklusionsmidler. 

Vi er så småt i gang med at prioritere anvendelsen, 

men mere undervisningstid svarende til 1,1 stilling, 

kortere pauser, elevløft, indkøb af IT, udeskole er 

på tegnebrættet. Med-udvalget og personalet skal i 

den kommende tid involveres i prioriteringerne. På 

kommende bestyrelsesmøde orienteres der mere ud-

dybende. 

 

222- 

Planlægning af det nye skoleår 

Første april er altid skelsættende, da det er denne 

dato elevtal beregnes ud fra. Herefter afgøres det 

om der er undertallige eller overtallige personaler. 

Antal af klasser på de enkelte årgange afgøres også 

ud fra dette elevtal. På mødet i april orienteres mere 

uddybende. Der er indgået ny lokal læreraftale – 

A20 – i den er der en del elementer, der også får be-

tydning for året planlægning. Bl.a. skal kommunale 

projekter i god tid drøftes og indarbejdes i skolepla-

nen. 

 

223- 

Aula og widgets 

AULA er ikke som Skoleintra. AULA opleves på 

flere områder som, mangelfuld i forhold skolebesty-

relsens ønsker og personalets ønsker. Brugen af og 

mulighederne med de mange widgets er uklar. 

Kommunens IT-ansvarlig (Johannes) på området 

inviteres til møde i den nedsatte arbejdsgruppe. 

Gruppen består af Tina, Per, Dennis, Niels og Lis-

beth. 

 

X 

 224-  

Evt. 

Mikkel roste de nye p-forhold og områderne om-

kring på både afdeling Nordmark og Søndersø. 

Logo, stort træ og nyt asfalt er på vej. 

 

Punkt til kommende møde: 

Næste skolebestyrelsesmøde: 12-04 2021 kl. 17.30 – 19.30: 


